

Our 10 rules for combating COVID

ON ARRIVAL:

YOU

- Check the house, it should be clean and fresh. The beds made. Towels provided in each of the bedrooms.
- Check the refrigerators; they should be clean and empty with exception of welcoming drinks for you and the children
- Check the equipment in the kitchen, toaster, coffee maker oven and stove should be clean

WE

- We will make sure that the house is thoroughly cleaned according to COVID-19 standards.
- The house will be empty an unvisited for at least 48 hours before you arrive

DURING YOUR STAY

YOU

- You'll find disinfectant attached to the front door. Use it when you come into the house.
- Follow instructions when entering stores or restaurants, list of restaurants [here](#)
- We will provide you with a number of masks for your first days.

WE

- We will be available for advice during your stay.
- We or any (maintenance) staff will not visit you **in** the house during your stay unless explicitly required (the gardener may do his work during your stay but will not contact you)

ON DEPARTURE

YOU

- Take sheets off the beds and put them in the room with the washing machine, next to the kitchen
- Take the garbage out of the bins and put them in the big garbage bins in the outside shed
- Do all the dishes thoroughly
- Spray toilets and sanitary with the provided cleaning products.

WE

- We will clean the house no sooner than hours after your departure.
- The whole house will be cleaned thoroughly.
- The house will be prepared for the next arrival.
- The house will not be entered 48 hours prior to arrival of next group.

Nos 10 règles pour lutter contre les COVID

À L'ARRIVÉE:

VOUS

- Vérifiez la maison, elle doit être propre et fraîche. Les lits étaient faits. Serviettes fournies dans chacune des chambres.
- Vérifiez les réfrigérateurs; ils doivent être propres et vides à l'exception des boissons de bienvenue pour vous et les enfants
- Vérifiez que l'équipement de la cuisine, du grille-pain, du four à café et de la cuisinière doit être propre

NOUS

- Nous veillerons à ce que la maison soit nettoyée à fond conformément aux normes COVID-19.
- La maison sera vide et non visitée pendant au moins 48 heures avant votre arrivée

PENDANT VOTRE SÉJOUR

VOUS

- Vous trouverez un désinfectant attaché à la porte d'entrée. Utilisez-le lorsque vous entrez dans la maison.
- Suivez les instructions lors de l'entrée dans les magasins ou restaurants, liste des restaurants [ici](#)
- Nous vous fournirons un certain nombre de masques pour vos premiers jours.

NOUS

- Nous serons disponibles pour des conseils pendant votre séjour.
- Nous ou tout membre du personnel (d'entretien) ne vous rendrons pas visite **dans** la maison pendant votre séjour, sauf indication explicite (le jardinier peut faire son travail pendant votre séjour mais ne vous contactera pas)

AU DÉPART

VOUS

- Retirer les draps des lits et les mettre dans la chambre avec le linge, à côté de la cuisine
- Sortez les poubelles des poubelles et placez-les dans les grandes poubelles du hangar extérieur
- Faites tous les plats à fond
- Vaporisez les toilettes et les sanitaires avec les produits de nettoyage fournis.

NOUS

- Nous nettoierons la maison au plus tôt quelques heures après votre départ.
- Toute la maison sera nettoyée à fond.
- La maison sera préparée pour la prochaine arrivée.
- La maison ne sera pas entrée 48 heures avant l'arrivée du prochain groupe.